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Dober dan tudi od najmlajših 
občanov občine Zavrč. Od zadnjega 
oglaševanja v tem glasilu je minilo le 
nekaj mesecev; v vrtcu pa se je v 
tem času dogodilo veliko zanimivih 
stvari, od katerih bomo našteli le 
nekatere.
Začetek leta smo pričeli pestro in 

razigrano, saj nas je bogato nagra
dila tetka Zima. Samo videti bi nas 
morali - kakšno veliko doživetje so 
nam prestavljale igre na snegu in 
kako veselo je bilo pri sankanju.
V mesecu februarju je bilo ob pra

znovanju naših rojstnih dnevov še 
veliko praznikov, na katere nismo 
pozabili. oB kulturnem dnevu smo 
obiskali knjižnico. Tudi mi že spo
znavamo dr. Franceta Prešerna, saj 
smo prebrali nekaj njegovih pesmi, 
med katerimi nas je najbolj priteg
nil Povodni mož, ob tem pa so nasta
le zanimive otroške ilustracije.
Kaj kmalu smo se pričeli pripravlja

ti na najbolj norčavi dan v letu, to je 
pust. Izdelali smo razna pokrivala in

krinke. Na pustni dan smo priredili 
ples v maskah.
Zatem smo bili zaljubljeni do ušes, 

saj nas je obiskal Valetnin. Izmenjali

in naredili smo si različne srčke z 
lepimi željami in mislimi.
Tokrat je v deželo začela kukati po

mlad. Presenetili so nas prvi znani
lci pomladi, katere smo tudi pobliže 
spoznali, jih narisali, nalepili, spo
znali pesmice o njih ...
Mesec marec pa bomo kot 

običajno posvetili našim mamicam 
in babicam...in se jim tako vsaj za 
trenutek skušali oddolžiti za njiho
vo ljubezen in skrb. Ob materin
skem dnevu bomo priredili 
srečanje z mamicami in jim pripra
vili majhno presenečenje.
Ves ta čas pa smo se veliko igrali, saj 

je igra naše najpomembnejše opra
vilo.

L KI

OSNOVNA SOLA CIRKULANE
I Cirkulane 57, 2282 Cirkulane 
Telefon: 02/761-1041 
Tel/fax: 02/761-0041
|http:///www2.arnes.si/'mboscir2s/index.htm

Evidenčni vpis v Vzgoino-varstveno enoto Zavrč za šolsko leto
2002/03

Spoštovani starši!
V pripravah na novo šolsko leto moramo oblikovati tudi oddelke vrtca v I 

I Zavrču. Zato objavljamo evidenčni vpis otrok v vrtec Zavrč za šolsko leto I 
2002/03. Otroke lahko vpišete v skupino od L- 3. leta starosti in v skupino I 
od 3- leta do vstopa v šolo. Prijavnice dobite v vrtcu Zavrč. Vrnete jih prav | 

| tako v vrtec Zavrč do 30.04.2002.
Po potrebi staršev bomo izjemoma otroke vpisovali tudi kasneje.

v.d. ravnateljice! 
Diana Bohak-Sabath l.r.

POMLAD

Včeraj sem šel k ribniku. Bilo je to
plo. V parku sem zagledal zvončke 
in rumene trobentice.
Usedel sem se na klop. Slišal sem 

ptičke, kako pojejo. Bile so vesele. 
Nato sem odšel v gozd in nabral 
šopek rož.
Odnesel sem ga k babici. Razve

selila se je.

Marko Notersberg 
2. razred 8-letke
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Spoštovane občanke in občani!

Čas hitro teče in spet je tu pomlad. 
S pomladjo pa pred vami prva 
številka vašega in našega časopisa 
»Dober den«. Zima nas je letos zgo
daj zapustila in prepustila prostor 
pomladi, da nas razveseli z vsemi 
svojimi čari in lepotami in vlije voljo

za življenje, delo in druge aktivno
sti.
Pregovor, ki pravi » Kdor se ne 

premika, ničesar ne premakne«, nas 
opozarja na to, da je potrebno ne
prestano nekaj koristnega početi in 
se truditi, da je življenje vedno 
boljše.
Tudi naši zastavljeni cilji v občini 

Zavrč gredo v to smer. Letos nas 
čaka pestro in razgibano leto, saj so 
pred nami lokalne in predsedniške 
volitve.
Ne glede na volitve pa se bo izved

ba naših zastavljenih ciljev nada
ljevala. V letošnjem letu bomo mo
dernizirali cesto v Korenjaku (desni 
hrib Korenjaka), izdelali idejne za
snove za pokopališče, opravili 
manjša vzdrževalna dela na javnih 
poteh in lokalnih cestah ... Upamo, 
da nam bo v letošnjem letu uspelo 
sprejeti nove prostorske plane in 
tako omogočiti gradnjo domov mla

dim družinam in ponuditi prostor 
za razvoj podjetništva in drobne 
obrti podjetnikom iz občine Zavrč 
in drugod.
Poleg dela pa ne smemo pozabiti 

na bolj vesele plati življenja.
Prva priložnost za druženje v 

družinskem krogu, uživanje ob do
brotah, ki jih znajo pripraviti naše 
mame, in kapljici, ki so jo vzgojili 
naši očetje, nam bodo ponudili 
prihajajoči Velikonočni prazniki.
Naj Vam bodo ti prazniki lepi, topli 

in naj vam dajo občutek, da so 
družina, medsebojna ljubezen in 
spoštovanje največje vrednote v 
našem življenju.
Želim Vam, da bi Vas te misli 

spremljale tudi v preostanku leta, 
ko bo treba preliti mnogo potnih 
kapljic, da nam bo ob letu še lepše.

Župan 
Miran VUK

BLAGOSLOVLJENE VELIKONOČNE
PRAZNIKE

Ob začetku posta smo mislili, da 
imamo še veliko časa do našega naj
večjega praznika - Velike noči. Dosti 
časa, da se na ta praznik tudi osebno 
s spokornimi deli lepo pripravimo. 
Toda, kako hitro je bežal čas. Iz 
nedelje v nedeljo, iz tedna v teden. 
In že je tukaj. Ta naš največji praznik 
- Velika noč.
40 let so Izraelci potovali po 

puščavi iz Egipta v obljubljeno 
deželo Kanaan. 40 dni je Mojzes na 
gori Sinaj, kjer je od Boga prejel pos
tavo, 10 zapovedi. 40 dni se je Jezus 
postil v puščavi. 40 dni je minilo od 
njegovega vstajenja do vnebohoda.
Tudi za nami je 40 dni posta in po

kore. Kaj imamo odtega? Teh 40 dni 
je podoba poti Izraelcev. Tudi mi

potujemo, iz suženjstva greha in 
smrti v obljubljeno deželo božjega 
otroštva. V teh 40 dneh smo kakor 
Mojzes, ki prejema božjo postvo. 
Tudi v naših življenjih vlada posta
va, pravila življenja, po katerih 
živimo. In če nekdo pravi da je kris
tjan, veljajo zanj določena pravila. 
Ce nekdo želi biti pošten član 
družbe, v kateri živi in je njen član, 
zopet vladajo določena pravila 
medčloveških odnosov.
Nenazadnje nas teh 40 dni privede 

do zmage. Najprej Jezusove nad 
smrtjo in grehom, potem pa tudi 
naše zmage nad vsem slabim. Kri
stus je zapustil grob, vstal k novemu 
življenju. Vstanimo tudi mi in zapus
timo grobove svojih človeških slabo

sti. Zapustimo grobove medsebo
jnih zdrah in prepirov, jeze, 
nevoščljivosti, lakomnosti, obla- 
stiželjnosti, občutka večvrednosti. 
Naj ne bo Velika noč le na Veliko so
boto ob blagoslovu velikonočnih 
jedi ali pa na Veliko noč samo ob bo
gato in praznično obloženi mizi, 
ampak tudi in predvsem v naših 
srcih, ko se bomo udeleževali 
obredov Velikonočnega tridnevja.
Vsem vam želim blagoslovljene 

Velikonočne praznike in naj 
vam v vsej polnosti zazvenijo 
prve Kristusove besede na 
Veliko noč: MIR VAM BODI!

Jože PASIČNJEK, vaš župnik

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Peter Vesenjak, Tatjana Mohorko, Dani
ca Bratuša in Lidija Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje: Vejica, Rado 
Škrjanec s.p. Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: (02) 
762-01-50,761-1801. Glasilo občine Zavrč Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrst
vo za kulturo pod zaporedno številko 1613- Natisnjeno: 500 brezplačnih izvodov 
www.spodnje-podravje.com/doberden.html
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ODMEVI IZ DECEMBRSKEGA ZBORA OBČANOV V ZAVRČU

O dobro opravljenih nalogah bodo
presodili občani

Župan Miran Vuk je še pred 
koncem leta 2001 sklical zbor 
občanov, na katerem je obča
nom in občankam želel pred
staviti opravljeno delo v občini 
v zadnjih treh letih, načrte in 
potrebe občine za v bodoče, ob 
tem pa prisluhniti pobudam, 
predlogom in vprašanjem ob
čanov. Vendar teh je bilo v dvo
rani slišati bolj malo, občani so 
bili skorajda brez vprašanj, a 
nekaterim so zbrani vendarle z 
zanimanjem prisluhnili.
Na zboru občanov so bili ob 

županu Miranu Vuku in članih 
občinskega sveta prisotni še 
predsedniki društev v občini, 
občani iz vseh naselij občine in 
novinarji.

1. OTVORITEV ZBORA 
OBČANOV IN POZDRAV
Zbor občanov je, na podlagi 58. 

člena statuta občine Zavrč sklical 
župan na lastno pobudo. Župan je v 
uvodu pozdravil vse prisotne 
občane. Ugotovil je, da je zbor 
sklepčen in da lahko veljavno 
sprejema sklepe.

2. IMENOVANJE DELOV
NEGA PREDSEDSTVA
Župan je občanom predlagal člane 

delovnega predsedstva in nanje ni 
bilo pripomb. Tako so v nadaljeva
nju sprejeli naslednji sklep:

» Za delovnega predsednika se 
imenuje Peter VESENJAK, za člana 
delovnega predsedstva pa Dušan 
ROJKO in Franc VAUPOTIČ, za zapi
snikarico Irena HORVAT RIMELE, 
za ugotovitev sklepčnosti in štetje 
glasov Danico BRATUŠA, za overo- 
vatelja zapisnika pa Branko 
IVANČIČ in Roman POHOREC.« 
Sklep so občani soglasno potrdili.

3. POROČILO O DELU V 
PRETEKLIH TREH LETIH 
IN PRIMERJAVA S 
PREJŠNJIM MANDATOM
Župan občine Zavrč Miran VUK je 

podal kratek uvod v samo točko. 
Med drugim je povedal, da se mu 
zdi prav in primerno, da enkrat na 
leto poda občanom poročilo o opra
vljenem delu. Delo je bilo oprav
ljeno glede na finančno sposobnost 
občine in glede na možnosti, ki nam 
jih je dala država. Velik delež fina
nčnih sredstev so prispevali tudi 
občani, za kar se jim najlepše zahva
ljuje. Prednostno je izpostavil dve 
največji področji, ki sta zahtevali 
veliko finančnih sredstev in sicer 
dokončanje vodovodnega sistema 
in modernizacija cest.
Prepričan je, da se z izgradnjo ko

munalne infrastrukture zmanj
šujejo razvojne razlike, ki so bile 
pred nastankom občine Zavrč tako 
očitne glede na druge kraje. Da 
bodo te razlike enkrat za vselej od
pravljene, nam ne manjka dosti, je 
poudaril župan. Potrebno je še mo
dernizirati nekaj odsekov cest in 
nato začeti razmišljati tudi o 
investicijah na drugih področjih, 
predvsem na področju varstva okol
ja. To pomeni, da bomo morali 
začeti razmišljati o izgradnji kana
lizacije, ločenem zbiranju odpa
dkov ...
V nadaljevanju je tajnica občinske 

uprave podala primerjavo priho
dkov in odhodkov glede na prvi 
mandat pod vodstvom takratnega 
župana Franja Majcenoviča in 
prvimi tremi leti sedanjega manda
ta pod vodstvom sedanjega župana 
Mirana Vuka. Pravna podlaga za 
primerjavo so bili zaključni računi 
vsakega posameznega leta in za leto 
2001 rebalans proračuna.
Skupni prihodki v obdobju 

1995-1998 so znašali 676.588.774

SIT, skupni odhodki pa 599.890.419 
SIT. Skupni prihodki v obdobju 
1999-2001 so znašali 622.916.090 
SIT, skupni odhodki pa 630.867.979 
SIT.
Od vseh prihodkov smo za 

investicije iz državnih proračunov v 
obdobju 1995-1998 prejeli 
289.857.462 SIT in v obdobju 
1999-2001 110.211.915 SIT. V seda
njem obdobju so bila sredstva 
državnega proračuna namenjena iz
ključno za gradnjo vodovoda, mode
rnizacijo cest, adaptacijo zdrav
stvenega doma. Pričakujemo še sred
stva za medsebojno sodelovanje z 
republiko Hrvaško, ki so sicer že 
vključena med prejeta sredstva iz 
državnega proračuna, namenjena pa 
so izključno društvom; Turističnemu 
društvu skupaj s Čebelarskim 
društvom in Planinsko sekcijo, 
Športnemu društvu in KUD Zavrč. 
Tudi v zadnjem letu mandata se 

bomo trudili pridobiti čim več sred
stev in državnega proračuna.

4. VPRAŠANJA, 
PREDLOGI, POBUDE, 
STALIŠČA IN MNENJA 
ZBORA OBČANOV
Uvod je podal delovni predsednik 

zbora občanov in v nadaljevanju 
predal besedo občanom. V razpravi 
so sodelovali Marta Bosilj, po
močnica ravnateljice v OŠ Zavrč, 
Anton Hrženjak, vinogradnik, Bise
rka Kokot, zaposlena v Kmetijskem 
kombinatu Ptuj, Dušan Rojko, pred
sednik OO SDS Zavrč, Anton Petro 
vič, član završkega občinskega sveta, 
pristojen za gospodarsko infrastruk
turo.

Irena Horvat Rimele
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IZ ZADNJIH SEJ OBČINSKEGA SVETA

Redni seji novembra in decembra
občina uspe na razpisu za 
regionalni razvoj in da občani so
financirajo blizu 9 milijonov tola
rjev.

VIŠJE GROBNINE,
ODVOZ ODPADKOV
Občina Zavrč je prav tako po

trdila predlog povišanja cen gro- 
bnine za leto 2002.
Cena grobnine za družinski grob 

znaša 4.644, 00 SIT, grobnina za 
samski grob je v višini 3.484,00 
SIT , medtem ko bo uporaba 
mrliške vežice stala 8.600,00 SIT.

NA ZADNJI SEJI 
POTRDILI NOV 
PRORAČUN
Na 33. redni seji občinskega sveta 

1. marca 2002 so člani potrdili 
proračun občine Zavrč za leto 
2002. Kot najpomembnejša točka 
seje je bila potrditev odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno-izo- 
braževalnega zavoda osnovne šole 
Cirkulane-Zavrč. S potrditvijo 
odloka je osnovna šola Zavrč 
pridobila enak status kot osnovna 
šola Cirkulane.

Prioritetna investicija v letu 2002 - modernizacija ceste v Korenjak

Občina Zavrč je poslovno leto 
2001 zaključevala z dvema bis
tvenima sejama in sicer 23• no
vembra 2001, kjer so svetniki 
potrdili rebalans proračuna 
občine Zavrč za leto 2001. 
Višina prihodkov po rebala
nsu je 206.958.000,00 SIT. Ena
ko višino so dosegli tudi 
odhodki. Na isti seji so tudi po
trdili izvajalce izvajanja zim
ske službe. Zadnja seja občin
skega sveta v letu 2001je bila 7. 
decembra 2001.
Osnovna točka dnevnega reda je 

bila obravnava predloga V VE 
Zavrč za povišanje cen vzgojnova- 
rstvenih storitev. Po priprav
ljenem predlogu se je ugotovilo, 
da do sedaj oblikovana cena vzgo
jno varstvenih storitev ne dosega 
stroškov poslovanja. Na osnovi 
predloga in preučitve je občinski 
svet potrdil predlog novih cen, ki 
znašajo:
- za prvo starostno skupino /od 

enega do teh let/=66.327,00 SIT
- za drugo starostno skupino /od 

treh let do vstopa v šolo/= 
57.538,00 SIT
- v poldnevnem /4-urnem/ var

stvu za otroke =28.634,00 SIT

1. FEBRUARJA PRVIČ 
LETOS ZA SKUPNO 
OBČINSKO MIZO
V letu 2002 se je prvič občinski 

svet sestal 1. februarja, kjer je kot 
glavno točko dnevnega reda obra
vnaval predloga proračuna ob
čine Zavrč za leto 2002. Zaradi 
manjših uskladitev se je potrditev 
proračuna občine Zavrč presta
vila na naslednjo sejo.
V nadaljevanju seje so člani 

občinskega sveta potrdili program 
dela za leto 2002. Kot prioritetna 
investicija za leto 2002 je moder
nizacija ceste Korenjak- zelena ce
sta, vendar pod pogojem, da

Člani občinskega sveta so prav 
tako potrdili predlog novih cen za 
odvoz, predelavo in obdelavo 
odpadkov družbi Čisto mesto Ptuj, 
ki bo po novem za gospodinjstva, 
ki so oddaljena nad 10 km, znašala 
2.222,89 SIT.
Ob koncu seje so obravnavali po

samezne vloge občanov in posa
meznikov za sofinanciranje, 
vendar jih občinski svet ni ugodno 
rešil.

V nadaljevanju so obravnavali 
vlogo gospoda Igorja Kotolenka 
za odkup dvorišča pri stanovanj
ski hiši Goričak 41 in vlogo Slav
ka Kokota iz Pestik 8 A za po
vrnitev stroškov odmere poti in 
prenos le-te v javno dobro. Vendar 
zaradi nezadostnih podatkov je 
občinski svet točki prestavil na na
slednjo sejo.

Danica Bratuša



Stran 6 Dober den Marec 2002

PRORAČUN OBČINE ZAVRČ ZA LETO 2002
Na podlagi 29. člena zakona o lokalni samoupravi ( Uradni list RS, št. 72/93 in dopolnitve), 29- člena zakona o jav

nih financah ( Uradni list RS, št. 79/99, 124/00 in 79/01) in 15. člena Statuta Občine Zavrč ( Uradni list RS, št.

64/99) je občinski svet občine Zavrč na 33. redni seji dne 01. marca 2002 sprejel proračun občine Zavrč za leto

2002.
Skupni prihodki proračuna znašajo 206.979.000 SIT, skupni odhodki pa 217.114.000 SIT.
Skupni prihodki in odhodki v bilanci prihodkov in odhodkov so naslednji:

PRIHODKI: NAZIV PRORAČUN 2002/SIT

Davčni prihodki 57.392.000

Nedavčni prihodki 26.187.000

Transferni prihodki 123.400.000

SKUPAJ 206.979.000

ODHODKI: NAZIV

Občinska uprava (plače, prispevki, ivesticijski odhodki, materialni stroški) 19.154.000

Občinski organ (sejnine in drugi stroški občinskega sveta, odborov, komisij) 11.602.000

Drugi operativni odhodki 8.309.000

Civilna zaščita 1.026.000

Javni red in varnost (protipožarna varnost) 2.826.000

Kmetijstvo 399.000

Turizem 2.297.000

Cestna dejavnost 100.903.000

Pokopališče 2.335.000

Komunalne dejavnosti 16.307.000

Varstvo okolja 2.489.000

Stanovanjska dejavnost in prostorski razvoj 200.000

Zdravstvo 159.000

Kultura 4.258.000

Šport 1.840.000

Izobraževanje (osnovnošolsko) 16.782.000

Predšolska vzgoja 13.567.000

Socialno varstvo 12.661.000

SKUPAJ 217.114.000

REKAPITULACIJA: NAZIV

Prihodki 206.979.000

Odhodki 217.114.000

Zadolževanje 10.135.000

Občinska uprava
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LETOS IZDELAVA IDEJNEGA PROJEKTA

Razširitev pokopališča v Zavrču
nujna

Prostora za nove grobove je izredno malo

Razširitev pokopališča v 
Zavrču je nujna. Prostora za 
nove grobove je zelo malo, in 
sicer le še za pet družinskih in 
nekaj samskih grobov. Občina 
Zavrč se od samega začetka 
trudi, da skrbi za poko
pališče, in lahko rečemo, da 
smo ga skupaj z lastniki gro
bov lepo uredili. Kljub temu 
pa ugotavljamo, da moramo 
pristopiti k razširiti poko
pališča, saj če kronološko po
gledamo umrljivost v zadnjih 
dveh letih, lahko ugotovimo, 
da sedanja velikost poko
pališča zadostuje za dve leti.

Ob pokopališču je že urejeno parkirišče

Idejna zasnova razširitve 
pokopališča je bila narejena pred 
štirimi leti. Sedaj se je nekoliko do
polnila. Na osnovi idejne zasnove 
se bo izvedel projekt za izvedbo 
pokopališča, katerega potrebu
jemo za samo izvedbo, pridobitev 
dovoljenja in za prijavo na javnem 
razpisu za sofinanciranje s strani

države. Stroški razširitve oz. izgra
dnje pokopališča bodo visoki. 
Dela, ki se bodo izvajala oz. opis 

razširitve pokopališča je naslednji:
- Potrebno bo narediti cesto 

ob starem pokopališču proti 
“Mužam” in vzdolžno spodaj pod 
pokopališčem . Cesta bo služila za 
prevoz materiala za postavitev na
grobnih spomenikov.

- Zahodno za pokopališčem 
se bo naredila pot, po kateri se bo 
nosil odpadni material do zaboj
nikov za smeti.

- Poti med grobovi bodo iz
grajene tako in v taki širini, da 
bodo pogrebci nemoteno nesli ali 
peljali pokojnika do groba, ne da 
bi pri tem poškodovali sosednje 
grobove.

- Pod mrliško vežo gledano 
proti “Mužam” se bo uredil manjši 
park, namenjen počitku svojcev.

- Pod parkom bo rezerviran 
prostor za grobove z žarami, ki 
mora biti po zakonu na poko
pališču.

- Povezava s starim poko
pališčem bo s tremi prehodi in 
prirejenimi stopnicami glede na 
višinsko razliko.

- Okrog pokopališča se bodo 
posadile okrasne ciprese in posta
vila aluminijska ograja z vrati, da 
ne bodo mogle živali prihajati na 
pokopališče.

- Projekt bo izdelalo podjetje 
TMD INVEST d.o.o. Ptuj, ki bo 
končan v roku enega meseca.

- Letos bi se morala urediti 
vsa formalnost. Drugo leto pa bi 
morali pričeti in končati z raz
širitvijo pokopališča.

- Nadalje bi bilo potrebno pri 
veži narediti oz. podaljšati nad
strešek, da bi se ob primeru sla
bega vremena obred lahko opravil 
pod streho.

Po izvedbi zgoraj navedenega bo 
razširitev pokopališča zadostovala 
za nekaj deset let.

Anton Petrovič
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RAZDELITEV NEPOVRATNIH SREDSTEV DRŽAVNE POMOČI 
OŠKODOVANCEM, KI SO UTRPELI IZPAD PRIDELKA ZARADI SUŠE V

LETU 2000
Na podlagi obvestila Državne komisije za sanacije št. 225-N/530 z dne 30.6. 2000 je občina Zavrč pozvala 
oškodovance, da prijavijo škodo na tekoči kmetijski proizvodnji. Na objavo se je prijavilo 180 oškodovancev .

Oškodovanci so prijavili škodo na naslednjih kulturah:

- pšenici v površini 14.68 ha - buče v površini 1.33ha

- ječmenu v površini 3.24 ha - trsnih sadikah novega nasada v v površini 11,1 ha

- koruzi v površini 66.45 ha - trsnih sadikah starega nasada v površini 118,91 ha

- na krompirju v površini 6,92 ha - krme v površini 122,98 ha

- krmni pesi v površini 1.63 ha - paše v površini 125,58 ha

- jabolk in jablan v površini 17,8 ha, - kumare v površini 0,15 ha

- sladkorni pesi v površini 13-15 ha, - hruške v površini 0,10 ha

- višnje v površini 0.14ha, - grozdja v površini 155,30 ha

Komisija občine Zavrč je ocenila stopnjo poškodovanosti posameznih kultur. Na osnovi ocenitve stopnje 
poškodovanosti in na podlagi statistično ugotovljenega ha donosa za prizadete kulture ter enotnega cenika, 
ki ga je posredovala državna komisija, se je izračunala škodo vsakega oškodovanca..
Celoten ovrednoten zbirnik škode se je posredoval državni komisiji za sanacije v pregled in potrditev. 

Državna komisija je na osnovi določil KSS pripravila za vsako občino posebej povprečno stopnjo 
poškodovanosti posameznih kultur in jo posredovala na občino.
Povprečna stopnja poškodovanosti posameznih kultur, ki jo je priznala državna komisija, je nižja, kot jo je 

določila komisija imenovana s strani občine Zavrč.
Občina Zavrč in občinska komisija sta morali upoštevati povprečne stopnje poškodovanosti kultur pos

redovane s strani državne komisije za sanacije in opraviti korekture na posamezno kulturo in oškodovanca.
Državna komisija je stopnjo poškodovanosti kultur razdelila na dve obdobji in sicer na višino stopnje 

poškodovanosti do 30. junija 2000 in višino stopnje poškodovanosti po 30. juniju 2000.
Septembra leta 2000 je vlada Republike Slovenije izdala sklep o prvih akontacijskih sredstvih državne po

moči in določila, da so do sredstev upravičeni oškodovanci za kulture, katerih stopnja poškodovanosti 
znaša več kot 30 %. Druga akontacijska sredstva so se razdelila na osnovi sklepa državne pomoči enako kot 
prva akontacijska sredstva.
Prva akontacijska sredstva državne pomoči je država nakazala na ŽR občine 9- oktobra 2000 v višini 

7.401.425 Sit, drugo akontacijo pa 19. oktobra v višini 8.158.581,00 SIT. Občina Zavrč je sredstva obeh ako
ntacij nakazala upravičencem preko HKS Ptuj 27. oktobra 2000 .
Tretja akontacijska sredstva državne pomoči v višini 5.636.861 SIT so se posameznikom nakazala 4. junija 

2001 za grozdje. Ta sredstva so s strani države bila nakazana na žiro račun občine maja 2001. Občina Zavrč je 
dne 25. julija 2001 dobila še dodatna sredstva v višini 71.949,00 SIT, ki so se upravičencem nakazala skupaj s 
četrto akontacijo , ki jo je občina prejela 4. oktobra 2001 v višini 2.533.094,00 SIT in jih posameznim upra
vičencem nakazala 19. oktobra, sredstva zadnjega obračuna je občina prejela 28 novembra 2001 v višini 
8.336.813,00 SIT in jih upravičencem nakazala 3- decembra 2001. Zahteva državne komisije pri izplačilu 
četrte akontacije in petega obračuna je bila, da vsi oškodovanci dobijo enak delež državne pomoči izraču
nan na osnovi posameznikove višine škode.
Po vseh akontacijah so oškodovanci prejeli sredstva državne pomoči povprečno v višini 40% od priznane 

škode.
Občinska uprava
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MODERNIZACIJA CESTE V KORENJAK - EDINA VEČJA NALOŽBA V CESTNI
INFRASTRUKTURI LETOS

Za dva in pol kilometra asfalta 51
milijonov tolarjev

Modernizacija ceste v Korenjak (na hrib) je letos v 
prioriteti med že tako skromnimi naložbami v infra
strukturi. Na prvi februarski seji so člani občinskega 
sveta razpravljali o tej investiciji, za katero bi po prvih 
izračun potrebovali vsaj 51 MIO SIT. Občina je planira
no investicijo že prijavila v okviru skupnega projekta in 
s tem vložila kandidaturo za sredstva iz državnega pro
računa, lani je Zavrč iz tega naslova prejel le skromnih 
12 milijonov SIT. V Korenjaku bi lahko zbrali le 9 milijo
nov, saj je od skupaj 30 hiš, stalno naseljenih le sedem, 
ostalo pa bi morala primakniti občina. Če bo šlo vse po 
sreči, bo akcija stekla prav kmalu, cesta pa naj bi bila do
končana do letošnjega občinskega praznika.
Imenovan je tudi že gradbeni odbor, ki bo vodil 

investicijo, v njem pa so: Dušan Bratuša, Jelka Belšak, 
Konrad Kostanjevec, Franc Kralj, Danica Zelenik, 
Anton Gavez, Ivanka Kokot, Anton Bosilj in Ivan 
Slameršek.

TM

ALI STE VEDELI?

Škof Slomšek v Zavrču pred 165 leti
Ob obiskih matere redno 

prebiram vaše glasilo Dober den. 
Vesela sem vsake številke, saj tako 
izvem, kaj se dogaja v vašem in še 
vedno na nek način mojem 
Zavrču. Še posebno me je ra
zveselila novica, da je stekla obno
va Slomškovega doma, ki je kazil 
podobo prelepe nove stavbe 
učenosti in farne cerkve, ki sta v 
neposredni bližini. Za mlajše kra
jane je zanimiva razlaga, čemu ime 
Slomškov dom. Leta 1860 naj bi 
birmoval v Zavrču sam škof Anton 
Martin Slomšek, zato sem to 
preverila v nekaterih biografijah, 
ki so mi na voljo v naši knjižnici 
(Šolski center Ptuj). Tako sem pre
brala, da se je leta 1860 Slomšek 
podal na vizitacijsko turnejo 
(vizitacija - pregled) in se tako

ustavil tudi v Zavrču. Župnija 
Zavrč je bila namreč od leta 1859 
v lavantinski škofiji. Vesela sem 
bila, da se je tako pomemben mož, 
kot je Slomšek, ustavil tudi v 
Zavrču.
Še bolj vzemirljiv je bil podatek, 

ko sem v eni izmed prebranih bio
grafij našla še starejši datum 
Slomškovega obiska v Zavrču. 
Slomšek je v času svojega 
škofovanja večkrat potoval po 
škofiji. Tako se je na svojem tret
jem vizitacijskem potovanju leta 
1837, ki je trajalo od 28. avguta do 
27. septembra, ustavil tudi v 
Zavrču. Na tem svojem potovanju 
se je hotel razgledati po slo- 
vensko-hrvaškem jugovzhodu. 
Takrat je v Zavrču obiskal še 
pokopališče, kjer se je ustavil ob

grobu Jurija Brezingerja (završki 
dekan od 1801 do 1814), pri ka
terem je služboval Slomškov oče. 
To je bilo točno 19.9. 1837.
Ta podatek me je vzpodbudil, da 
sem ob prvem obisku na završkem 
pokopališču tudi sama poizkušala 
poiskati ta grob. Tako sem pre
gledala vse starejše spomenike, 
nekatere sem dobesedno pretipa
la, da bi odkrila kakšno letnico, 
ime, priimek ... Žal tega nagro
bnika nisem našla.
Moje »raziskovanje« bi se skoraj 

končalo, če mi gospod Peter 
Vesenjak, završki podžupan, ne bi 
svetoval: »Pa pokliči našega 
Pucka!« In res je bil moj naslednji 
korak telefonski pogovor z bivšim 
dekanom Ivanom Puckom, ki mi 
je povedal, kje lahko najdem
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Slomškov dom kljub trudu letos najverjetneje ne bo v celoti obnovljen

omenjeni nagrobnik, hkrati pa mi 
svetoval še dodatno literaturo o 
omenjeni problematiki. Tako sem 
našla Brezingerjev nagrobnik 
nameščen- vzidan- na vzhodni 
strani cerkve na poti v zakristijo.
Torej, dragi moji Zavrčani, s po

nosom lahko vaša mežnarija nosi 
ime Slomškov dom. Škof Slomšek 
se je v Zavrču mudil torej natanko 
162 let pred svojo beatifikacijo 19. 
9. 1999 v Mariboru.

Želim, da bi vam že letos ob 
občinskem prazniku uspela otvo
ritev obnovljenega Slomškovega 
doma, ki bi naj postal kulturno 
središče kraja. Lepo bi bilo tudi, če 
bi v letošnjem letu slovesno 
obeležili 165-letnico Slomškovega 
obiska v Zavrču!

Biserka KOLMAČIČ

KAT BO S PLATNŠKOVO LIPO V GORENJSKEM VRHU 12?

Mogočno drevo, staro dobrih 250 let

Lipa simbolizira prijateljstvo, je 
mogočno drevo, ki dočaka tudi 
tisoč let. Ob tem podatku se marsi
kdo začudi, a strokovnjaki so to 
ugotovili že dolgo nazaj in ni jim 
težko verjeti. V naših krajih pozna
mo kar nekaj mogočnih dreves 
lipe visoke starosti, a v občini 
Zavrč naj bi obstojali le dve s prav 
visoko letnico. Eno od teh na

jdemo v Gorenjskem Vrhu 12, na 
domačiji 82-letnega Franca 
Plajnška, po ljudskem pripovedo
vanju stara pa naj bi bila preko 
250 let.
Lipa je bila ob našem obisku še v 

zimskem spanju, kmalu pa naj bi 
ozelenela in se razbohotila po celi 
domačiji. Zadnja leta se je na neka
terih koncih kar preveč razširila in 
že ogroža ostrešje hiše, česar pa se 
gospodar Franc najbolj boji. Sam 
ne more pomagati, saj je že nekaj 
let priklenjen na invalidski vo
ziček, pri hiši pa tudi ni nikogar, ki 
bi lipo obrezal in ji dal mladostnih 
moči. Pomoč je iskal na domači 
občini Zavrč, kamor je pisal lani 
avgusta s prošnjo, da bi njegovo 
mogočno lipo vnesli v evidenco 
naravnih spomenikov, še prej pa 
mu pomagati pri obrezovanju 
preveč razraščene lipe. Odgovora, 
pravi gospod Franc, do danes še ni 
dobil, ampak, ker je potrpežljiv, 
upa, da se bodo na občini o tem že 
enkrat pomenili. Njegova lipa bi 
lahko bila ponos vsem, saj bi je

bilo zares škoda, da bi propadla, 
ne da bi zanjo poskrbeli.

LIPA JE ZDRAVA, 
VITALNA, POMEMBEN 
ELEMENT POKRAJINE
Drugo pismo je bilo naslovljeno 

na Zavod za varstvo naravne in 
kulturne dediščine, a ti so se od
zvali in prišli lipo pogledat. V 
odgovoru so med drugim zapisali, 
da zaenkrat ne morejo ponuditi 
možnosti sofinanciranja obrezo 
vanja Plajnškove lipe s strani 
ministrstva za okolje in prostor, 
čeprav predlagajo, da bi bilo 
smiselno lipo ponovno pomladi- 
tveno obrezati.

Mnenje stroke je, da je lipa lepo 
raščena, zdrava in vitalna, ima 
obseg 399 cm v prsni višini in je 
pomemben element pokrajine. Ni 
težko ugotoviti, da se je lipa pred 
leti znova lepo obrasla, na njej je 
opaziti veliko bele omele... Tudi za 
Plajnškovo lipo predlagajo, da bi v 
prihodnje pridobila naziv 
dendrološki naravni spo
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menik, zaenkrat teh pogojev še 
ne izpolnjuje, lahko pa bi bila tudi 
zanimiva turistična in planinska 
postojanka, menijo nekateri do
mačini.
Kaj bo storila občina, v občinski 

upravi še ne vedo povedati, v 
občinskem svetu pa o Plajnškovi 
lipi še niso rekli nobene prave in 
tudi ne zadnje besede. Kdo bi lah
ko rešil lipo, ne vemo, a njen last
nik zanjo ne more poskrbeti, četu
di bi si to še kako želel. Morda pa 
se bodo našli ljudje v občini, ki 
bodo lipo pripravljeni pomladiti, 
a to bo mogoče šele jeseni, kajti 
zdaj je za to že prepozno. Več kot 
denarja bi bilo za to dejanje potre
bne dobre volje, lipa pa potrebuje 
prijatelje, zdaj je osamljena.

TM
Franc Plajnšek je kljub letom in bolezni poln energije

SLOVENSKA VINSKA KRALJICA TJAŠA KOROŠA NA OBISKU V ZAVRČU

V Haloze prišla na povabilo pesnika
Marijana Brunca

Prvi kozarec haloške kapljice je vinski kraljici postregel Milan Fostnarič v svoji vinski 
kleti v Velikem Vrhu

Dokaj nenavadno je, če si nekdo 
zaželi, da bi ga obiskala aktualna slo
venska vinska kraljica, pa vendar je 
tudi to mogoče. Pesniki imajo pri 
povabilih morda posebno moč, 
pesniško, ki jim služi kot nekakšno 
orodje, in zato so lahko pri tem

početju uspešnejši kot drugi. 
Završki pesnik Marijan Brunec, 
njegove korenine iz otroštva ostaja
jo v Veržeju, je v Haloze povabil vin- 
sko kraljico za leto 2002 Tjašo 
Koroša iz Ključarovcev pri Ljuto
meru, ki pa se je povabilu prijazno

odzvala. Med završkimi griči ste se 
srečala v februarju, na obisk je 
prišla s svojo mamo.
Marijan Brunec je obisk vinske 

kraljice Tjaše napovedoval že nekaj 
časa. Povabil jo je preprosto zato, 
ker izhaja Prlekije, doma je prav 
blizu njegove rojstne vasi, pa tudi, 
ker ji je želel razkazati delček vino
rodnih Haloz in jo povabiti na koza
rec haloškega vina. Tjaša je povabilo 
sprejela in z mamo sta se podali na 
pot, v haloške konce, ki jih tudi kot 
vinska kraljica še sploh ni pobliže 
spoznala. Ob obisku je povedala, da 
je v Halozah prvič in da jo je pokra
jina navdušila že takoj, ko je stopila 
iz avtomobila in se razgledal po oko- 
lici. Hvaležna je bila gospodu 
Marijanu za povabilo, zdelo se ji je 
prav domiselno, zato tega dogodka 
nikakor ni želela zamuditi. V občino 
Zavrč je prišla povsem neuradno, 
zaradi prijaznega povabila, zato se 
tudi ni oblekla v kraljičina oblačila 
in na glavo ni nadela krone. Prijeten 
sprejem so jih najprej pripravili v 
vinski kleti pri Milanu Fostnariču, 
kjer se je ob dobri kapljici, okusni
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pojedini prilegla še pesem završkih 
ljudskih pevcev.
Z Velikega Vrha so vinsko kraljico 

povabili v Korenjak, k Bratuševim, 
kjer je lahko poskusila zares odličen 
rumeni muškat, pa še nekaj drugih 
sort in domačih dobrot. Ob prije
tnem klepetu je Tjaša Koroša do
mačim gostiteljem povedala 
marsikatero zanimivost, ki jo je 
doživela od svojega kronanja jeseni 
lani, vmes pa se je še pozanimala o 
vinih, ki jih pridelujejo v teh koncih 
in se ob pokušanju različnih sort na 
veliko razgovorila.
Kraljičino potepanje se je potem 

nadaljevalo še v sosednjo občino

Videm, kjer so ji v krajevni skupno
sti Leskovec pokazali nekaj za
nimivih turističnih točk, 
zgodovinskih posebnosti in pa vina, 
ki jih pridelujejo domači kletarji. 
Tjaša Koroša je bila skupaj s svojo 
mamo ob koncu izredno nav
dušena, pa že malo utrujena od celo
dnevnega potepanja po Halozah, a 
svojemu gostitelju je obljubila, da 
bo še prišla med haloške vinorodne 
griče, ki so nanjo naredili zares en
kraten vtis. Z Marijanom Bruncem 
jo bomo držali za besedo.

TM

Tjaša Koroša in Marijan Brunec

VINSKA KRALJICA O 
VINSKI KAPLJICI

»Kljub vsemu, da sem naravoslo
vno usmerjena, pa je moja velika 
ljubezen vino. Cenim dobro ka
pljico, saj vem, da je nekdo vložil 
dosti truda v to, da jo je pridelal. In 
kamorkoli me bo pot ponesla, s po
nosom bom promovirala vinoro
dno Slovenijo in naša izvrstna 
vrhunska vina. Doma in po svetu. 
Hkrati pa se bom trudila, da bi vsi, 
tako mlajši kot starejši, spoštovali 
vinsko trto in vino in da bi ga 
vključili v obrok hrane kot diamant 
v prstan«

Tjašo Koroša so povabili tudi Bratušev! v Korenjak, kjer se pesnik Marijan Brunec rad 
oglasi

PRI BRATUSEVIH V 
KORENJAKU SO 
KUHALI ŽGANJE

V Halozah še zmeraj najdeš dobro 
domače žganje, tudi pri Bratuševih 
v Korenjaku. Mojstra žganjekuhe 
smo pri Bratuševih povsem po na
ključju zmotili pri delu. V stari zida
nici je prijetno dišali po žganju, a še 
povsem sveže je bilo kar preostro 
za pokušanje. Frakelj domačega 
žganja se bo prilegel ob kateri dru
gi priložnosti.

TM
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IZ ŽIVLJENJA DRUŠTEV - KUD Maksa Furjana

Letošnje koledovanje smo posneli
Že v drugo se je skupina pevcev 

odločila za trikraljevsko koledova
nje. Nekoč so pevci koledovali še 
ob novem letu, vendar se danes 
prihod novega leta slavi že čisto 
drugače. Martin Tetičkovič se je 
odločil za znano štajersko kole
dnico Mi smo prišli trije kralji vam 
zapeti. Vaščani, pri katerih so za
peli, so jih z veseljem sprejemali, 
jih povabili še za drugo leto. 
Koledovali so seveda vso noč, celo 
prekratka je bila za vse želje. Pevci 
Martin, Adolf Belšak, Milan Fos- 
tnarič in Robert Kokot so si obleke 
nabavili sami, zvezdo pa je izdelal 
Milan Fostnarič.
Letos so bili posebej ponosni na 

koledovanje, saj sta jih obiskali so-
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Koledniki: Robert Kokot, Adolf Belšak, Martin Tetičkovič in Milan Fostnarič

Kolednike sta obiskali Maša Kumavec in Urša Šivic (SAZU)

delavki Glasbenonarodopisnega 
inštituta pri SAZU iz Ljubljane 
Maša Kumavec in Urša Šivic, ki sta 
s kamero in diktafonom posneli 
njihovo petje in prihod k hiši.

OB KULTURNEM 
PRAZNIKU
V KUD-u Maksa Furjana smo ob 

kulturnem prazniku razveselili 
občane z lahkotno komedijo KD iz 
Skorbe Zakonci stavkajo. V febru
arju smo imeli občni zbor društva, 
na katerem smo zamenjali oziroma 
povabili k sodelovanju nove člane 
upravnega odbora. Nekako ne
prijeten je ostal občutek, da ni 
občnega zbora obiskal noben pred
stavnik občine.

MAMI
Mama to rožo ti dam, 

ker danes je materinski dan 
in rada povedala bi ti, 
koliko pomeniš mi.

Še en poljub na lica ti dam, 
da ti dokažem, 

kako rada te imam.

Nikolina in Nina

PRIREDITEV ZA MAME
V marcu je naše društvo skupaj s 

šolo pripravilo prireditev za žen
ske naše občine. Tedaj se je prvič 
predstavila otroška skupina pod 
vodstvom Danice Zelenik, pova
bili pa smo tudi goste iz sosednje 
Hrvaške. Ljudske pevke so se pre
dstavile v novih oblačilih.

Trezika Majcenovič

MAMICI
Kaj naj ti rečem, 

kaj naj ti dam, 
mamica moja, 

za tale tvoj dan?
Nimam zlata 

in ne zvezd z neba, 
imam pa ljubezen iz vsega srca. 
Vso ti jo dam, ker mamica moja 

zelo rada te imam!
Mirjana Golc
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NA 61. OBČNEM ZBORU PGD ZAVRČ

Med gasilce pritegniti mladino in
pionirje

Že na začetku je zbrane na govo
ril Jože Gregurec, predsednik 
PGD Zavrč, ki je spomnil na delo
vanje društva v preteklem, sicer ju- 
bilejnem letu, ko so v Zavrču 
proslavili 60-letnico obstoja gasil
skega društva. Na to so gasilci 
izredno ponosni, je dejal Gregu-

Potem ko so završki gasilci ju
nija lani slavili 60-letnico delo
vanja društva, so se 9. marca 
sestali že na 61. rednem 
občnem zboru. Udeležba je bila 
dobra, vzdušje prijetno, v pro
storih završka kulturne dvora
ne pa so se domačim gasilcem 
pridružili še člani sosednjih 
PGD Bukovci, Markovci, Zabo
vci, Nova vas, Borovci, Sobetin
ci, Stojnci, Prvenci-Strelci, 
Kicar in Cirkulane, povabilu 
so se odzvali tudi prijatelji ga
silci iz sosednjega društva 
DVD Lovrečan Dubrava in po
bratenega društva Obergralla 
iz Avstrije. Med gosti zbora so 
bili Franci Vogrinec, predsed
nik območne gasilske zveze 
Ptuj, poveljnik zveze Janez 
Liponik, podpoveljnik Ivan 
Grah, Marjan Mislovič in Ivan 
Bezjak z občinskega poveljstva 
Markovci, Jože Polič, direktor 
Gasilske opreme Maribor, pa 
nekateri završki svetniki in 
predstavniki domačih društev. 
V imenu domače občine je na 
zboru govoril Franc Kelc, član 
občinskega sveta.

Dobitniki zlate plakete PGD Zavrč

Vodstvo območne gasilske zveze Ptuj je PGD Zarč podelilo posebno priznanje

rec, poleg praznovanja pa so skozi 
celo leto opravili še mnogo druge
ga dela, tudi prenova gasilskega 
doma ni izostala. Med letošnje na
loge si završki gasilci nalagajo 
ureditev gasilske kleti in pred
prostora, posvetili se bodo tudi 
urejanju okolice doma, pripravili 
slavje na Florjanovo nedeljo in se 
čez leto odpravili tudi na kak izlet 
ali strokovno ekskurzijo.
Poveljnik PGD Zavrč Branko 

Skok pa je med podajanjem po
ročila o operativnih dogodkih, po
vedal, da je bilo aktivnosti precej, 
v ospredju pa so bila znova izo
braževanja članov. Tako so lani v 
društvu bogatejši za tri nove gasil
ske častnike, izobraževanje pa bo v 
ospredju tudi letos. Završki gasilci 
so sodelovali na vseh prireditvah v 
občinskem poveljstvu Markovci, 
se udeleževali srečanj in tekmova
nj v okviru območne zveze, še po
sebej aktivni pa so bili v mesecu 
požarne varnosti, ki so pripravilo 
taktično vajo gašenja požara v
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Navihanke so osvojile srca završkih gasilcev

Korenjaku pri Bratuševih. 
Letošnji operativni plan po 
besedah Skoka napoveduje redne 
vaje gasilcev enkrat na mesec, 
aktivno delo s pionirji in mladimi, 
teh si v društvo zelo želijo, ob tem 
pa bodo gasilci poskrbeli še za 
urejenost garaže in garderob, ob 
sodelovanju Civilne zaščite pa na
meravajo letos izpeljati akcijo 
reševanja ob morebitnem požaru 
na OŠ Zavrč, kar se jim zdi nujno 
potrebno.
Na občnem zboru so gasilci izpe

ljali še nadomestne volitve v upra
vnem in nadzornem odboru. Za 
novega podpredsednika so izvolili 
Srečka Kotolenka, podpoveljnik 
je postal Uroš Kokot, novi tajnik 
društva pa je Peter Lorbek. Nova 
člana nadzornega odbora pa sta 
Milan Fostnarič, starejši, in 
Andrej Trančar. PGD Zavrč pa je 
od občnega zbora bogatejše za še 
enega novega člana, sprejet je bil 
Matej Belšak.

OBMOČNA GASILSKA 
ZVEZA PTUJ JE 
PRIJAZNA 
ORGANIZACIJA
Franci Vogrinec, predsednik 

Območne gasilske zveze Ptuj, 
med vrsticami ni mogel mimo lan
skega gasilskega jubileja v Zavrču, 
ki po njegovem ni zanemarljiv. 
Menil je, da je dobro, da ima 
občina posluh za gasilstvo, da 
sicer edinemu društvu v občini 
pomaga s finančnimi sredstvi in 
tako skrbi za napredek društva, za 
posodobitev gasilske tehnike. 
Vogrinec je spomnil, da so v 
okviru območne zveze lani pripra
vili vrsto prireditev, srečanj, te
kmovanja, pa ogromno naredili, 
na kar so še posebej ponosni. Za

območno gasilsko zvezo Ptuj pa je 
dejal, da je to prijazna organiza
cija, ki ima pod svojim okriljem 22 
društev, a v svojih novih prostorih 
sprejme gasilce od vsepovsod, saj 
med gasilci navsezadnje meje 
sploh ne obstajajo.
Janez Liponik, poveljnik OGZ 
Ptuj, pa je dejal, da je završki 
občni zbor zadnji pred zaključnim 
zborom območne zveze. V svojem 
nagovoru je samo na kratko spom
nil na številna gasilka tekmovanja, 
na dobre rezultate članov, članic, 
pionirjev, mladine in tudi vetera
nov, ter na izreden uspeh, za ka
terega so na gasilski olimpiadi na 
Finskem poskrbele članic iz 
Hajdoš. Omenil je celoletna gasil
ska izobraževanja, programe, ter 
spomnil, da po planu teče tudi 
vzdrževanje gasilske tehnike po 
društvih. Med nove pridobitev iz 
lanskega leta v zvezi uvrščajo štiri 
nova gasilska vozila, posebej pa je 
pohvalil gasilce, ki zadnja leta lepo 
skrbijo za gasilske domove. Ob 
koncu je Liponik spomnil še na

31. marec, ko prenehajo z alar
miranjem v gasilskem domu Ptuj 
in se le-to preklopi na Center za 
obveščanje, katerega številka pa je
112.

TM

PRIZNANJA, 
ODLIKOVANJA IN 

ZAHVALE
Priznanje III: stopnje Območne 

gasilske zveze Ptuj je prejel Boštjan 
Potočnik,
Gasilska zveza Slovenije je PGD 

Zavrč podelila priznanje II. sto
pnje,
v čin gasilskega častnika pa je na

predoval Borut Kelc, ki je prejel 
priznanje GZS.
Zahvale PGD Zavrč so prejeli: Emil 

Kočevar, David Kokot iz Hrastovca, 
Srečko Kotolenko, Karla Domjan, 
Anton Bratuša iz Turškega Vrha in 
Andrej Trančar iz Turškega Vrha. 
Zlate plakete PGD Zavrč so 

prejeli: Milan Žuran za
krepitev požarnega varstva in 
pomoč društvu, Horst Jurgec, 
završki rojak iz Avstrije, ki je 
Zavrčancem pomagal skleniti 
prijateljstvo z gasilci iz Ober- 
gralle, Janko Mislovič za po
moč pri obnovi doma, in 
Kristina Fostnarič, ki gasilcem 
pomaga pri računovodskih 
poslih.

OPRAVIČILO
UREDNIŠKI ODBOR ČASOPISA DOBER DEN SE OPRAVIČUJE 

POLITIČNI STRANKI SLS-SKD SLOVENSKI LJUDSKI STRANKI 
OBČINSKEMU ODBORU ZAVRČ ZA NEOBJAVLJENO ČESTITKO OB 
NOVEM LETU.

OPRAVIČUJEMU SE TUDI ZA PISNO NAPAKO V RUBRIKI “ZAKON 
SO SKLENILI”. PRAVILNO BI BILO : Aleksandra LAZAR iz Turškega 
Vrha in Ivica PUNČEC iz Ponje Voče_______________________________
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NA ŠVABOVEM SVEČAN PODPIS ANEKSA O OPRAVLJANJU JAVNE GASILSKE
SLUŽBE ZA LETO 2002

Gasilcem iz štirih občin sredstva
zagotovljena

Na osnovi dogovora med župa
ni štirih občin: mestne občine 
Ptuj, občin Markovci, Hajdina in 
Zavrč je bila v petek, 15• marca, 
na Švabovem krajša slovesnost 
ob podpisu aneksa k pogodbi o 
opravljanju javne gasilske 
službe za leto 2002. Gostitelj 
letošnje slovesnosti je bila 
završka občina in župan Miran 
Vuk, ki je imel tudi uvodni nago
vor na slovesnosti in v njem pou
daril, kako velik je pomen 
gasilske službe za občino in 
širšo okolico, zato je gasilcem 
treba dati finančno podporo. Ob 
podpisu aneksa so se županu 
Vuku pridružili še župan mest
ne občine Ptuj Miroslav Luci, 
župan Markovcev Franc Kekec, 
župan Hajdine Radoslav Simo
nič, predsednik in poveljnik 
Območne gasilske zveze Ptuj, 
Franci Vogrinec in Janez Lipo- 
nik, predstavnik MO Ptuj mag. 
Janez Merc, občinski poveljniki, 
predsedniki in predstavniki 23 
prostovoljnih gasilskih društev, 
kolikor jih je združenih v 
območno zvezo.
Kot je na slovesnosti na Švabovem 

povedal predsednik območne zveze 
Franci Vogrinec, podpis aneksa

samo potrjuje, da je sodelovanje 
med vsemi štirimi občinami in gasi
lci izredno dobro, s tem dejanjem, 
ki sicer zgodba treh let, pa s občine 
na nek način zavežejo, da bodo sko
zi leto finančno podprle delovanje 
gasilstva v svojem in širšem okolju. 
Po letošnji »obnovi« pogodbe naj bi 
zbrali sredstva v višini 88,7 milijona 
tolarjev.
Poveljnik zveze Janez Liponik pa 

je poudaril, da bodo sredstva name
njena gasilstvu letos razdelili podo
bno kot lani, večji del za redno 
gasilsko dejavnost, dobrih 35 milijo
nov tolarjev pa bodo porabili za po

sodobitev, nabavo novih gasilskih 
vozil in prenovo gasilskih domov. 
In na koncu je bilo mnenje županov 
enotno, da bi na širšem ptujskem 
območju ali pa kar v celotni regiji 
Spodnje Podravje morali razmišljati 
o ustanovitvi večih skupnih ali pa 
ene krovne gasilske zveze, kar bi 
prav gotovo dobro vplivalo na še 
boljo organiziranost znotraj prosto
voljnega gasilstva. Prihodnje leto se 
bodo ob podpisu aneksa zbrali v 
mestni občini Ptuj.

TM
Fotografija: Rado Škrjanec

LOVSKA DRUŽINA ZAVRČ
Človek mora ohranjati naravo 

in živali
Lovska Družina Zavrč šteje 36 čla

nov, ti pa prihajajo v pretežni meri 
iz občine Zavrč, pa tudi iz drugih 
območjih, celo iz Maribora. V druš
tvo se vključujejo lovci različnih po
klicev; od delavcev, kmetov, 
inženirjev, pa vse do doktorjev. Lov
ska družina ima pravila, po katerih

se mora ravnati in delati, ima izvo
ljene organe, ki vodijo LD Zavrč. 
Vsaka lovska družina mora biti čla
nica Zveze lovskih družin Ptuj - 
Ormož, zveza pa šteje 23 družin, 
skupaj pa smo vključeni v Lovsko 
zvezo Slovenije.
Velikost lovišča naše družine je v 

okviru mej občine Zavrč in meri 
1900 hektarjev. Vendar samo

lovišče ni tako veliko, saj moramo 
odšteti površine cest in stavb, tako, 
da je lovne površine blizu 1750 hek
tarov. Divjadi na našem območju je 
zelo malo, razen srnjadi, ampak 
pred 25. leti je bilo male divjadi 
20-krat več, kot je danes. Iz nave
denega sklepamo, da se v naravi 
nekaj dogaja, vzroki za zmanjšanje, 
po mojem mnenju in po mnenju
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ostalih strokovnjakov (bodisi doma 
ali po svetu), pa so naslednji:

- najpogostejši vzrok so 
preveč strupena škropiva, ampak 
po drugih državah se zavedajo vse 
večjega zastrupljanja narave, zato 
so jih prepovedali,

- avtomobili, različni stroji, 
umetna gnojila in drugo

- plenilci
- in nenazadnje tudi člo

vek, ki proizvaja in dovoljuje 
uporabo navedenega
Pri upoštevanju naštetega bodo 

naši pravnuki spoznavali živo nara
vo samo iz knjig, saj ne bodo imeli 
možnosti videti niti zajcev, jerebic, 
fazanov in drugih živalih, ker bodo 
izumrle. Če ne bo divjadi, tudi člo
vek ne bo imel možnosti preživetja, 
saj zakon narave pravi, da eden brez 
drugega ne moreta preživeti, a o 
tem bi se dalo še veliko pisati.

KURJENJE V NARAVI NE 
KORISTI NIKOMUR, ŠE 
MANJ ŽIVALIM
Lovska družina Zavrč prosi 

občane, da ne kurite v naravi, ker se 
s kurjenjem uničijo vsa živa bitja. Na 
območju, kjer se kuri, ne preživi niti 
deževnik, ki je prav tako koristen v 
naravi. Druge države jih gojijo, mi 
pa jih uničujemo, tega se moramo 
zavedati. Glede na to, da je mlade di
vjadi zelo malo v našem okolju, je 
potrebno imeti pse zaprte v boksu 
ali pa privezane. Omenjeni ukrepi

tudi preprečujejo prenašanje ste
kline, saj v veliki meri steklino 
prenašajo potepuški psi. Tudi pri 
nas je že bil primer stekline, katera 
je nevarna za ljudi in vso domačo 
živino.
Ob koncu še to, da smo vsi skupaj v 

občini dolžni čuvati naravo, dokler 
je še lepa in ponekod neokrnjena. 
Lovska družina Zavrč že več let čisti 
naravo v okviru akcije, ki jo orga
nizirana Lovska zveza Slovenije pod 
naslovom »Gozd ni koš za smeti«. Za 
lansko leto moram pohvaliti Turi
stično društvo in šolo, ki sta pristo
pili k naši akciji in nam pomagali 
nabrati kar nekaj tovornih avtomo
bilov odpadkov. Čiščenje narave je v

ponos slehernega občana, ki živi v 
naši občini.

Biti lovec ne pomeni samo stre
ljati divjad, temveč dober lovec je 
v prvi vrsti gojitelj divjadi, tisti, ki 
čuva in ohranja naravo. Lovec 
izvaja selekcijsko lovljenje, za ka
tero pa mora biti odstreliti gospo
darski načrt po gojitvenih 
smernicah Slovenije. Seveda pa 
mora vsak lovec poznati pravila in 
se ravnati po njih, istočasno pa 
mora opraviti še lovski izpit za 
izprašanega lovca.

Anton PETROVIČ, starešina

DRUŠTVO UPOKOJENCEV ZAVRČ

Na izlet se bomo podali spomladi
Konec decembra 2001 se je sestal 

upravni odbor društva ter opravil 
pregled dela in finančnega poslova
nja društva v lanskem letu. Hkrati je 
začrtal smernice programa društva 
za leto 2002 in sprejel finančni 
načrt za letos. Člani odbora smo 
načrtovali tudi izlet, ki ga bomo 
izvedli spomladi, ko bodo dnevi 
daljši in bo toplo sonce že ogrelo 
tudi tiste, ki jih »rado zebe«. Dogovo
rili smo se, da bomo imeli občni 
zbor društva v mesecu maju, kot je 
že tradicionalno.

V začetku januarja smo izpolnjevali 
prijave članov za kolektivno zavaro
vanje pri Zavarovalnici Maribor, 
sprejemali nove člane v naše vrste, 
pobrali članarino in vpisovali v Vza
jemno samopomoč člane, ki so to 
želeli. V marcu smo izpolnjevali na
povedi za dohodnino za člane in 
ostale občane, ki so prišli s tem na
menom v dom upokojencev Zavrč.
Koncem marca ali v začetku aprila 

bomo organizirali v sodelovanju z 
Občinsko organizacijo RK Zavrč 
predavanje kardiologa z naslovom

»Bolezni srca in ožilja« (datum in 
uro bomo objavili na krajevno 
običajen način).
Vsako prvo in tretjo nedeljo v 

mesecu še vedno poslujemo v dopo
ldanskem času v pisarni doma upo
kojencev, za nujne zadeve pa tudi 
po dogovoru.
Vedno ste dobrodošli - skupaj 

bomo poskušali najti ustrezno 
rešitev.

DU Zavrč
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ČEBELARSKO DRUŠTVO ZAVRČ V DRUGEM LETU DELOVANJA

Čebele in čebelarji že pridno delajo

H

Naše društvo je že imelo občni 
zbor, tako da smo pregledali delo 
minulega leta in si zastavili novi 
plan za leto 2002. Prvo leto dela je 
zdaj za nami, v njem pa se je pokaza
lo, da moramo biti čebelarji na 
nekaterih področjih še posebej po
zorni. Uspešno sodelujemo z do
mačo občino, turističnim društvom, 
pa tudi z vsemi ostalimi društvi v 
občini. Z svojim delom doslej smo 
zadovoljni, to pa nas obvezuje, da za
stavljene naloge v okviru delovnega 
programa kar najbolje izpolnimo.

Veseli smo, da smo v članske vrste 
pridobili še dva nova čebelarja.
V našem društvu se delo prične 

zgodaj spomladi, dosti pa je 
odvisno tudi od vremena. Letošnje v 
prvih dveh in pol mesecih nam do
bro služi in naše čebelice že dolgo 
nabirajo cvetni prah, pa skrbijo za 
svojo zalego, kajti matica že zalega 
od januarja. Proti koncu januarja 
smo zdravili čebele proti zajedavcu 
varoa na celotnem področju našega 
društva, žal pa moram povedati, da 
nam je varoa uničila dosti čebeljih

družin. Nekaj naših čebelarjev je 
ostalo tudi brez čebel, zato se mora
mo prav tej smeri, da ohranimo čim 
več čebel, v bodoče še bolj truditi. 
Tem našim čebelarjem moramo 
vsekakor pomagati, da pridejo do 
čebel in začnejo na novo čebelariti. 
Tudi letos pa bo za nas glavna skrb 
čebela, narava nam bo še kako hva
ležna, čebelarji pa bomo lahko za
dovoljni.

ČUVAJMO NARAVO ZA 
ZDRAVO ŽIVLJENJE
V prihodnje završki čebelarji 

želimo, da nas na občnem zboru 
obiščejo tudi občinski možje in se 
tako pobliže spoznajo z našim 
delom, težavami, brez katerih pač 
ne gre tudi pri čebelarjih. Ob koncu 
še tole, da je dokazano je, da je na
jbolje uživati med iz okolja v kate
rem živiš, zato čuvajmo naravo za 
zdravo življenje in se tega zavedaj
mo na vsakem koraku.
NAJ MEDI...

Zvonko Potočnik, 
pred. Čebelarskega društva

ALIJE HUMANOST NA PREIZKUŠNJI?
V zadnjih tednih smo lahko v različnih medijih za

sledili vesti o dogajanjih v Rdečem križu Slovenije v Lju
bljani. Kaj vse je res in koliko je dodanega, ne moremo 
reči, dokler nadzorne institucije ne opravijo svojega 
temeljitega pregleda poslovanja organizacije. Občin
ska organizacija Rdečega križa Zavrč je 9- marca letos 
na seji odbora in nadzornega odbora obravnavala opra
vljeno delo in finančno poslovanje v lanskem letu ter 
sprejela delovni in finančni plan za to leto.
V razpravi po poročilih so člani ugotavljali, da smo 

opravili v relativno kratkem času (ponovno smo oživeli 
delo RK v občini Zavrč na letni konferenci 22. aprila 
2001) veliko koristnega in humanega za tiste, ki so po
moči potrebni, seveda le s pomočjo in podporo 
številnih naših članov, za kar se jim iskreno zahvalju
jemo.

Seje sta se udeležili tudi predsednica in sekretarka 
območnega združenja RK Ptuj in konstruktivno pri
spevali, največ v razpravi in informaciji o neljubih do
godkih na vrhu organizacije RK.
Ne občinska organizacija ne območno združenja RK 

nimata nobenega vpliva in nikakršne povezave s temi 
dogajanji in tudi vsa zbrana sredstva na našem 
območju ostanejo v celoti v naši občinski organizaciji 
za pomoč občanom, ki se znajdejo v stiski. Zato 
pričakujemo, da bodo naši člani in donatorji še vnaprej 
razumeli težave in stiske sočloveka ter nam pomagali 
pri zagotavljanju materialnih osnov za uresničevanje 
našega humanitarnega poslanstva, kajti humanost ne 
more biti na preizkušnji in ne sme odpovedati.
Za dosedanjo pomoč in podporo še enkrat vsem pri

srčna HVALA!
Občinska organizacija RK Zavrč
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PROJEKT KNJIGOBUBE V PRVEM 
RAZREDU 9 - LETKE

Osnova je pobarvana pravljica

Otroci niso vedno zdravi ali dobro 
razpoloženi. Takrat je še posebej po
membno, da se jim posvetimo ter 
jim z branjem, igro, ustvarjanjem in 
pogovorom pomagamo premostiti 
težave. V takšnih trenutkih se po
sebej priporoča glasno branje, tudi 
šolskim otrokom.

Odrasli naj namesto otroka ali sku
paj z njim ustvarjajo.
V šolskem letu 2001/2002 smo se 

odločili, da se pridružimo projektu 
Knjigobube. V ta projekt si 
vključeni vsi otroci prvega razreda 
skupaj s svojimi starši, vodimo pa 
jih obe učiteljici in knjižničarka.
Cilj tega projekta je:
* Razvijati dialoško branje, to je 

skupno branje odraslega in otroka 
(otrok ni samo pasiven poslušalec, 
temveč je aktivno vključen v branje 
in pripovedovanje)

* Obogatitev vzgojno izobraževa
lnega procesa v šoli

* Branje in ogledovanje slikanic po 
želji otrok

* Povezovanje staršev, vzgojiteljev, 
učiteljev in knjižničarjev ob branju, 
igri in ustvarjanju ob knjigi.
Osnova programa je slikanica 

POBARVANA PRAVLJICA, prav 
ljična krpanka iz odlomkov in ilu
stracij Eptinih slikanic. To je tudi 
prva Knjigobubina spominska 
knjiga. Pobarvana slikanica povabi 
otroke na zabavno in nenavadno

popotovanje v širni svet, v pravljice 
in uganke.... Otroci slikanice 
prebirajo samostojno, skupaj s 
starši (doma ali v šoli), ob posebnih 
priložnostih.... Projekt pri odraslih 
in otrocih spodbuja ustvarjalnost in 
domišljijo, razvija bralne navade, 
kombinira sodobne tehnike razvoja 
verbalne in neverbalne komunika
cije, dogodke in prireditve. Otroci 
ob zaključku projekta dobijo diplo
me Knjigobube s pravljičnimi juna
ki, ki se jih še prav posebej 
razveselijo. V začetku šolskega leta 
smo starše seznanili o tem projektu 
in sedaj smo skupaj z njimi veselo 
zakorakali v delo.
Pomembno je, da je to druženje 

prijetno in, da bo ostalo v nepozab
nem spominu.

Vodje projekta: 
Dragica Vidovič 

Erna Friščič 
Marina Zebec

ŠOLSKI CENTER PTUJ
OBVESTILO

Poklicna in tehniška kmetijska 
šola

Testiranje škropilne tehnike in usposabljanje uporabnikov fitofarmacevtskih sredstev

V skladu z Zakonom o zdravstvenem varstvu rastlin (ur.l. RS, št. 82/94) morajo lastniki naprav (škropilnic) za površinsko 
tretiranje posevkov, vsake dve leti opraviti pregled naprave pri pooblaščeni organizaciji. Redni pregledi naprav se opravljajo 

na terenu. Poklicna in tehniška kmetijska šola Ptuj je od leta 1995pooblaščena za opravljanje teh pregledov.
Postopek pregleda in kontrole njivskih škropilnikov in pršilnikov je naslednji:

1. vizualni pregled stroja in priprava za merjenje;
2. merjenje osnovnih tehničnih parametrov, ki so pomembni za delovanje škropilnika (kontrola zračnega tlaka v 
vettniku, merjenje obratov priključne gredi traktorja, merjenje in kontrola manometra, šob, črpalke, merjenje 
natančnosti doziranja);
3. vrednotenje rezultatov, strokovna ocena o stanju škropilnika, izpis protokola in navodilo za uporabo.

Na vsakem testirnem mestu sodeluje tudi serviser škropilne tehnike, ki opravi manjša popravila.
Imetniki naprav morajo na redni pregled pripeljati temeljito očiščene naprave v delovnem stanju s pripadajočo 

opremo. Rezervoar naprave mora biti napolnjen s čisto vodo, najmanj do polovice njegove prostornine.
Prodajalce fitofarmacevtskih sredstev in izvajalce ukrepov zdravstvenega varstva rastlin obveščamo, da v Poklicni in tehniški 

kmetijski šoli Ptuj lahko opravite tečaj in preizkus znanja iz varstva rastlin, ki je v skladu s 55. členom Zakona o zdravstvenem varstvu 
rastlin obvezen za vse uporabnike fitofarmacevtskih sredstev.
Prijavite se lahko na sedežu šole ali po telefonu 772-4411, interna 201.

Ravnatelj: 
mag. Vladimir Korošec

TESTIRANJE V ZAVRČU:
24. april 2002 s pričetkom ob 9 uri, pri prostorih bivšega Kmetijskega kombinata.
Strokovno ekipo sestavljajo: Anton Hanželič uni.dipl.ing.agr., Marjan Horvat uni.dipl.ing.agr., Mirko Lovrec kmet. Tehnik, učenci 

kmetijske šole. Cena testiranja je 6.500,00 sit (DDV je v ceni).



ŠPORTNO DRUŠTVO ZAVRČ PRED NOVIMI ŠPORTNIMI
NALOGAMI

Pomladna nogometna srečanja so se že začela

Postavo nogometnega moštva NK Zavrč smo 
nedeljo, 10. marca, zmotili v prijateljski tekmi z 
nogometnim klubom Virje iz sosednje Hrvaške. 
Tekma je potekala v dobrem vzdušje, ob igrišču 
je bilo zbranih kar nekaj gledalcev, precej glasen 
je moral biti trener završkih nogometašev 
Milivoj Jamnik, pesti za svoje pa je držal tudi 
predsednik ŠD Zavrč Roman Vuk.
Završko nogometno moštvo se je že prej izkaza

lo v pripravljalni tekmi z mlado ekipo Drava 
Asfalti Ptuj, kjer je bil končni izid 7:1, seveda v 
prid Zavrčanom. Otvoritvena sezona nogome
tnih tekmovanj v medobčinski ligi pa se začenja 
prav v zadnjih dneh marca, ko bo NK Zavrč 
poskušal ubraniti lanski naslov v skupini »B«. Ob 
pomembnih tekmah na domačem igrišču, pa na
povedujemo še velik tradicionalni nogometni 
turnir, ki bo 1. maja in na katerem se bosta tudi 
letos pomerili po dve nogometni ekipi iz Slo
venije in Hrvaške.
Čestitke završkim nogometašem in uspešno 

sezono želimo!
TM

POVABILO NA DRUŽINSKI IZLET
Dragi otroci in starši!

Društvo prijateljev mladine Ptuj in Center interesnih dejavnosti vas vse 
skupaj vabita na družinski izlet! Povod za druženje je svetovni dan 

družine, ki ga uradno praznujemo 15■ maja.
Za cilj letošnjega potovanja smo si izbrali ljubljanski živalski vrt. Ker pričakujemo 

veliko družbo, smo za prevozno sredstvo izbrali vlak. Na izlet se bomo odpeljali v 
soboto, 11. maja 2002, ob 6.45, vrnili pa se bomo popoldan.

Izlet je za vse otroke brezplačen, cena za odrasle pa je 3000 SIT in 
vključuje prevozne stroške in vstopnino.

Informacije dobite na sedežu Društva prijateljev mladine Ptuj, Miklošičeva 5, 
vsak delavnik od 8. do 11. in od 12. do 14. ure in na telefonskih številkah 774 27 81 
in 031 356 845. Kontaktna oseba je Mojca Bezjak.
Prijave sprejemamo do 26. aprila 2002. Otroci brez spremstva staršev se izleta ne 

morejo udeležiti.
_____________Veselimo se veselega druženja ob svetovnem dnevu družiti!

POSTA SLOVENIJE

TURISTIČNO 
DRUŠTVO ZAVRČ
Ponosni smo na prvo turistično 

zloženko
v

Kot večina društev je tudi naše društvo v 
mesecu februarju imelo občni zbor, na ka
terem smo ugotavljali uspešnost delovanja 
v lanskem letu. Največ časa smo namenili 
oblikovanju programa dela za leto, kije 
pred nami. V programu smo zapisali še 
veliko načrtov in zamisli, ki bi jih radi ure
sničili. Kot doslej, nam je še vedno vodi
lno geslo: “Napraviti naš kraj prijeten 
nam in zanimiv turistu.’’
Turistično društvo Zavrč vošči vsem 

svojim članom in občanom veselo 
“pisanko”.

TD Zavrč

Pošta Slovenije je 23- januarja izdala 
sedem novih priložnostnih znamk. 
Največ pozornosti sta bili deležni zna
mki, ki sta izšli ob zimskih olimpijskih 
igrah v Salt Lake Cityju. Pošta Slovenije 
je v času samostojne Slovenije izdala 12 
znamk z olimpijskimi motivi.

Svoj namen in poslanstvo pa bodo gotovo 
dosegle tudi ostale januarske priložnostne 
znamke. V seriji Znamenite osebnosti sta 
izšli znamki, s katerima bomo počastili spo
min na velikega slovenskega arhitekta, urba
nista in oblikovalca Jožeta Plečnika ter 
pripovednika, publicista in politika Janka 
Kersnika. Zatem sta tu še priložnostni zna
mki iz serije Folklora maske, ki jo za
ključujejo z dvema pustnima likoma, rušo in 
picekom s Ptujskega polja. In ne nazadnje 
ne gre pozabiti letošnjo voščilno znamko, 
posvečeno ljubezni, s katero lahko popes

trite čestitke za poroko, god, krst, diplomo 
ali pa jo kar tako pošljete osebam, ki jih ima
te radi.

TM


